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QUÈ  DIU  LA  NEUROLOGIA  SOBRE 

 L’EXISTÈNCIA  DE L’ÀNIMA? 
 

El diumenge 29 de gener, entre les misses de les 11 i les 13 hores, vam tenir la conferència anunciada 
sobre la Neurologia i l´existència de l´ànima. Per escoltar al Dr. Amadeo Muntané més de setanta 
persones, amb molt interès i molta atenció, van omplir la sala d´actes de la Parròquia.  
 

El doctor, especialista en radiodiagnòstic i neurorradiòleg, va explicar molt clarament què arriben a dir avui 
les ciències experimentals i, especialment la Neurologia, sobre el cervell.  
Va indicar la dificultat o impossibilitat d´explicar amb processos  

 

 
materials o físics, amb les connexions neuronals, els neurotransmissors o els àtoms, algunes de les 
funcions de la ment humana com l´abstracció, la reflexió o la imaginació. Queda una porta oberta a la 
necessitat d´alguna cosa més. 
A una pregunta dels assistents sobre com definiria la ment, el Dr. Muntané va dir que la ment és producte 
del cervell informat per l´ànima. Sobre aquest tema ha escrit el llibre “Neurociencia, filosofía y teología, 
una complementariedad necesaria”.  
Ens quedem amb ganes d´una conferència que expliqui especi- 
ficament què és l´ànima i les seves funcions  específiques? 

 

 
 
 
 
 
 
 



TESTIMONI  DE  LES  GERMANETES DE L’ANYELL 

 
El grup de joves de la parròquia va rebre la visita i el testimoni de quatres 
germanetes de la “Comunitat de l´Anyell”. Seguint les catequesis del 
programa Life Teen, el divendres 3 de febrer, van poder conèixer la vocació 
religiosa d´aquesta comunitat. Estan a Barcelona des de fa més de trenta 
anys i volen ser un testimoni de l´amor de Déu amb la seva presència, 
acompanyament i pregària. És una fraternitat que surt a l´encontre dels més 
pobres en els carrers i els menjadors socials, molts d´ells persones sense 
llar. Elles viuen molt pobrament i truquen a les portes de les cases demanant 

el menjar de cada dia, sense acceptar diners.  

 

EL PAPA A ÀFRICA, ENTRE L'ALEGRIA I LES FERIDES 

El Papa Francesc visita, del 31 de gener al 5 de febrer, les repúbliques de Congo i de Sudan del Sud. 
Destaca la necessitat de pau en aquestes terres devastades per la violència, els atemptats terroristes, el 
canvi climàtic i els desplaçaments. Hi ha el record dels màrtirs i els missioners. Hi ha l'alè a la comunitat 
cristiana, una de les més vives i joves del món. 

COMENTARIO   AL  EVANGELIO: Mt 5, 13 - 16 
 

«Vosotros sois la luz del mundo» 
 

Hoy, el Evangelio nos hace una gran llamada a ser testimonios de Cristo. Y nos invita a serlo de 
dos maneras, aparentemente, contradictorias: como la sal y como la luz.  
 

La sal no se ve, pero se nota; se hace gustar, paladear. Hay muchas personas que “no se dejan 
ver”, porque son como “hormiguitas” que no paran de trabajar y de hacer el bien. A su lado se 
puede paladear la paz, la serenidad, la alegría. Tienen como está de moda decir hoy “buenas 
radiaciones”. 
 

La luz no se puede esconder. Hay personas que “se las ve de lejos”: Santa Teresa de Calcuta, el 
Papa, el Párroco de un pueblo. Ocupan puestos importantes por su liderazgo natural o por su 
ministerio concreto. Están “encima del candelero”. Como dice el Evangelio de hoy, «en la cima de 
un monte» o en «el candelero» (cf. Mt 5,14.15).  

 

Todos estamos llamados a ser sal y luz. Jesús mismo fue “sal” durante treinta años de vida oculta 
en Nazaret. Dicen que san Luis Gonzaga, mientras jugaba, al preguntarle qué haría si supiera 
que al cabo de pocos momentos habría de morir, contestó: «Continuaría jugando». Continuaría 
haciendo la vida normal de cada día, haciendo la vida agradable a los compañeros de juego. 
 

A veces estamos llamados a ser luz. Lo somos de una manera clara cuando profesamos nuestra 
fe en momentos difíciles. Los mártires son grandes lumbreras. Y hoy, según en qué ambiente, el 
solo hecho de ir a misa ya es motivo de burlas. Ir a misa ya es ser “luz”. Y la luz siempre se ve; 
aunque sea muy pequeña. Una lucecita puede cambiar una noche.  
 

Pidamos los unos por los otros al Señor para que sepamos ser siempre sal. Y sepamos ser luz 
cuando sea necesario serlo. Que nuestro obrar de cada día sea de tal manera que viendo 
nuestras buenas obras la gente glorifique al Padre del cielo (cf. Mt 5,16).  
 

Rev. D. Josep Font i Gallart  ( Getafe ) 

INTENCIONS  DE  LES MISSES  DE  LA  SETMANA 
 

DISSABTE  4  19h. Lolita  Grego (18 aniv.) 

DIUMENGE  5  11h. 
 13h. 

Francesc, Josep i Mari Carmen. 
Pro populo 

DILLUNS  6  20h. Àngel Sainz 

 DIVENDRES  10 20h. Carlos Alberto 

DISSABTE  11  19h. Juan Terrazas Expósito ( 1er aniv.) 

DIUMENGE   12 
 

11h. 
 

 13h. 

Pere Costa , Carmen Linares  
Narcís Costa i família. 
Pro populo 

DILLUNS    13  20h. Missa en temps de Pandémia 
 
 



AVUI COL·LECTA  EXTRA DE PRIMER DE MES 

 
 

LA SETMANA VINENT 
 

COL·LECTA EXTRA 
DE MANS UNIDES 

 
CAMPANYA 

CONTRA LA FAM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

CAFÈ AMB FE 
 

Proper diumenge 12 de febrer després de la Missa de les 11h. Temps de trobada parroquial a la plaça de 
l´Església. 

 

 

 

 
 
 
 

PARRÒQUIA DELS SANTS JUST I PASTOR 
 

DESPATX PARROQUIAL, DIMARTS I DIJOUS DE 18 A 19,30H.  
HORARI DE MISSES : DE DILLUNS A DIVENDRES A LES 20H. 

 DISSABTE A LES 19H .I DIUMENGE 11H (CATALÀ) I 13H. (CASTELLANO)  
SANT ROSARI: DE DILLUNS A DIVENDRES19,30H.  

TELEF. 93 371 12 97   MÒBIL 628 019 078 
 

Correu: Parròquia de Sant Just Desvern 
 

www.santjust.org/parroquia 
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